
протокол№ го
засідання постійної комісії з питань гуманітарної роботи, законності та

антикорупційної політики

від 28 вересня 2021 року м. Калуш

Присутні:
голова ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ - _______ 'и и О ~ & х -Л  г  О . _____________

секретар постійної комісії -  — ________________________________
члени комісії -  5 ^ '

Відсутні:

Запрошені: 3 - ,  Л<-*ХЛД-У< аУ.
Ж ҐЦУ~ 2- у^г: т >̂ос сл ^ 7 ° /# _____________________________________________

СЛУХАЛИ:

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - 3 ;  «проти»- О ; «утримались» -

СЛУХАЛИ: І.Про внесення змін до міської цільової програми «Розвиток 
культури на 2020-2022 роки».
Доповідає: Любов Джуган -  начальник управління культури 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3  » «проти»- О; «утримались»- £?.

СЛУХАЛИ: 2.Про внесення змін до міської цільової програми «Духовне життя 
на 2020-2022 роки».
Доповідає: Любов Джуган -  начальник управління культури 

ВИСТУПИЛИ:



ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - З  ; «проти» - О  ; «утримались»-£ ).
*

СЛУХАЛИ: З.Про премію імені Івана Рубчака.
Доповідає: Любов Джуган -  начальник управління культури

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - З  5 «проти» - О  ; «утримались» -

СЛУХАЛИ: 4.Про внесення змін до структури та загальної чисельності 
апаратів ради, виконавчого комітету та виконавчих органів Калуської міської 
ради.
Доповідає: Надія Гуш -  заступник міського голови

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- о  ; «утримались»- <2.

СЛУХАЛИ: 5.Про надання одноразових грошових допомог учасникам АТО 
та/або ООС або членам їх сімей.
Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3 ; «проти»- (О ; «утримались»- £?.

СЛУХАЛИ: б.Про надання одноразових грошових допомог на лікування 
онкологічних хворих.



Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- О ; «утримались» -

СЛУХАЛИ: 7. Про надання одноразових грошових допомог на лікування дітей 
з інвалідністю.
Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію із заявами громадян про надання допомог .

ВИРІШИЛИ: надати одноразові грошові допомоги на лікування дітей з 
інвалідністю згідно з рекомендаціями комісії (додаються).

Голосували: «за»- 3  \ «проти»- О ; «утримались»-

СЛУХАЛИ:8.Про надання одноразової грошової допомоги на проведення 
ремонту власного житлового будинку (квартири) особі, яка має на таку 
пільгу.
Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: надати одноразову грошову допомогу на проведення ремонту 
власного житлового будинку (квартири) гр. Юрківу І.В. згідно з кошторисним 
розрахунком (додається).

Голосували: «за»- З ; «проти»- О ; «утримались»-

СЛУХАЛИ: 9.Про роботу комунального підприємства «Державна студія 
«Калуське міське телебачення».
Доповідає: Ольга Ткач -  директор КП ДС «КМТ».

ВИСТУПИЛИ:



ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- О ; «утримались» - О.

СЛУХАЛИ: 10. Про Положення управління економічного розвитку міста.
Доповідає:Юрій Соколовський - начальник управління економічного розвитку 

міста

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3 ; «проти»- О ; «утримались» - О.

СЛУХАЛИ: П.Про звернення Калуської міської ради щодо врегулювання 
ситуації з постачанням енергоносіїв.
Доповідає: Віктор Гільтайчук -  секретар міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- о  ; «утримались» - о .

СЛУХАЛИ: Різне

в и с т у п М г а ' ' ^ ^
* і* / «- /) *

ВИСТУПИІіІИ: О ~' <Г — " ----

Зк О & і ^ о , пліі --------

Голова комісії Леся Кирилович

Ірина Павлів О- б.Секретар комісії


